



تعميم رقم (7) لسنة 2024 بشأن:

تطبيق متطلبات إدارة البيئة والصحة والسلامة – تراخيص أثناء حالة الطقس في ميناء جبل علي والمنطقة الحرة لجبل علي

Circular No. (7) of Year 2024 Regarding:

Implementation of EHS – Trakhees Requirements in Adverse weather condition in Jabal Ali Port and Free Zone Area

Issue Date: 08 / 03 / 2024

تاريخ الإصدار: 2024/03/08

To: All Customers

إلى: جميع العملاء

From: Environment, Health and Safety (EHS) Department
– Trakhees

من: إدارة البيئة والصحة والسلامة – تراخيص

Dear Customer,

متعاملينا الأعزاء،

According to the Expected Weather forecast released by the National Centre of Meteorology (NCM) for the unstable weather conditions expected in UAE from the evening of Friday, March 8, till noon of Sunday, March 10, 2024, It will accompany the weather condition, heavy rainfall, lightening, thunder, occasional hail storm, and strong winds, which may lead to accumulation of water and flooding in some of the low-lying roads and areas such as Jebel Ali Port and Free Zone.

بناءً على التوقعات الصادرة عن المركز الوطني للأرصاد، بشأن الأحوال الجوية التي سوف تتعرض لها دولة الإمارات العربية المتحدة اعتباراً من مساء يوم الجمعة الموافق 8 مارس 2024 وحتى ظهر يوم الأحد الموافق 10 مارس 2024، إذ من المتوقع أن تصاحب الحالة الجوية هطول أمطار غزيرة وتساقط البرد مع رياح شديدة، مما قد يؤدي إلى تراكم المياه وتشكل السيول في بعض الطرق والمناطق المنخفضة في ميناء جبل علي والمنطقة الحرة لجبل علي.

All are advised and Commitment to adopting proactive safety measures;

وعليه، نرجو الالتزام باتخاذ تدابير السلامة الوقائية الآتية:

- Avoid unnecessary driving/travel and opt for work remotely from home.
- Refrain from going to prone to flash flood areas, low-lying areas where rainwater can accumulate.
- Avoid driving through Roads flooded or accumulated with rain water and Wadis or stop your vehicle on the side of the roads.
- Protect your property and cars during this weather.

- تجنب القيادة/السفر غير الضروري ونصح بتطبيق نظام العمل عن بعد في هذه الفترة.
- الامتناع عن الذهاب إلى المناطق المعرضة للسيول، والمناطق المنخفضة التي يمكن أن تتراكم فيها مياه الأمطار.
- تجنب القيادة في الطرق المغمورة أو التي تراكمت عليها مياه الأمطار.
- اتخاذ وسائل الحماية للممتلكات خلال هذه الفترة.



- Don't obstruct the traffic or ambulance and rescue vehicles during emergencies.
- Protect and cover Electrical Equipment from the Rain Water.

- فسح الطريق وعدم عرقلة حركة المرور أو سيارات الإسعاف والإنقاذ أثناء حالات الطوارئ.
- حماية وتغطية المعدات الكهربائية من مياه الأمطار.

We appreciate your continued support and cooperation to serve the public interest and optimize the use of resources and infrastructure in the PCFC jurisdiction area.

نحن نقدر دعمكم المستمر وتعاونكم لخدمة المصلحة العامة وتحسين استخدام الموارد والبنية التحتية في منطقة اختصاص مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة.

For any related queries and support, you may contact:

Email: info@pcfc.ae

Contact Centre: 800990

Environment, Health and Safety (EHS) Department
Department of Planning and Development - Trakhees
Ports, Customs and Free Zone Corporation



للدعم والاستفسارات، يمكنكم التواصل:

البريد الإلكتروني: info@pcfc.ae

مركز الاتصال: 800990

إدارة البيئة والصحة السلامة
دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص
مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة